
 

Schriftelijke vragen ex Art 41 RvO 

Aan:  Het college van B&W van Groningen 

Betreft: Salaris directeur Bank Nederlandse Gemeenten (BNG) 

Datum: 14 september 2016 

 
 
 

Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een publicatie in de Volkskrant begin augustus over topsalarissen bij de Bank 

Nederlandse Gemeenten heeft de PvdA-fractie de volgende vragen aan het college. 
 
1. Klopt het dat de huidige voorzitter van de Raad van Bestuur van Bank Nederlandse Gemeenten 

(BNG) meer dan 6 ton op jaarbasis verdient? Bent u het met de PvdA-fractie eens dat dit absurd hoog 
is voor een bank die volledig in handen is van de rijksoverheid en lokale overheden zoals gemeenten? 
 

2. Klopt het dat het huidige beloningsbeleid bij BNG strenger is geworden en dat nieuwe bestuurders 
daarom minder kunnen verdienen? Klopt het dat het maximale salaris voor een bestuurder bij BNG nog 
altijd op vele tonnen ligt en hiermee ruim boven de WNT 1 en 2 norm uitkomt? 

 
3. Wat is de opvatting van het College over de rol van aandeelhouders bij het vaststellen van het 
beloningsbeleid? Deelt u de mening dat het hoog tijd is voor een herziening waarbij de salarissen voor 

de individuele leden van de RvB neerwaarts worden bijgesteld? 
 
4. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat bij semipublieke instellingen als de BNG een gematigder 

beloningsbeleid hoort? 
 
5. Op welke manier kan de gemeente Groningen samen met andere aandeelhouders invloed 

uitoefenen op het beloningsbeleid van de BNG bestuurders? Is een gezamenlijke inspanning in VNG-
verband hierbij een effectieve optie? Is het college van plan dit te gaan doen? Indien nee, waarom niet? 
 

 
Namens de fractie van de PvdA,  

Carine Bloemhoff Diederik van der Meide 

 


